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Inleiding 

Sigrids’ Garden is een ontmoetingsplek voor iedereen de geraakt is door kanker. De 
missie van Sigrids’ Garden is om een warme, veilige en inspirerende plek te creëren 
voor onze gasten. Wij willen dit doen door voor onze gasten een luisterend oor te 
zijn, lotgenotencontact te faciliteren en ontspannende activiteiten te bieden. 
Sigrids’ Garden is een onafhankelijke organisatie en ontvangt ook geen 
overheidssteun. De financiering komt geheel van donateurs en sponsoren. 

Ontwikkelingen binnen de organisatie 

Het jaar 2023 was voor Sigrids’ Garden het jaar van vele en grote veranderingen. 
Vanaf het begin van het jaar was iedereen druk met de voorbereidingen voor het 15-
jarig bestaan op 10 oktober 2023. We zouden er een heel groots gebeuren van 
maken en dat is zeker gelukt. Het was het jaar waarin alles weer opgebouwd moest 
worden na corona. Langzaamaan kwamen de gasten weer terug en de zorg om 
meer gastvrouwen was dan ook een heus aandachtspunt. 
We zijn nog steeds bezig  met het zoeken naar een ander pand, omdat de dreiging 
van ontruiming steeds reëler wordt. Daarom waren we heel blij met de aandacht van 
de Gemeente Emmen voor onze organisatie. Begin juli kwam het gehele College van 
Burgemeester en Wethouders ons bezoeken. Er is gedurende meer dan een uur 
geluisterd naar ons verhaal en er zijn de juiste vragen gesteld. Wat hier uit voort zal 
komen weten we nog niet, maar het begin is er. 
Daar bovenop kwam geheel onverwachts het aanbod van de Burgemeester van 
Coevorden. Hij bood Sigrids’ Garden het gebruik aan van een prachtig pand in het 
centrum van Coevorden voor 1 dag per week. Het is een groot pand met een goed 
ingerichte keuken en een prachtige tuin. Een vroegere gastvrouw bood aan om voor 
gastvrouwen te zorgen en door een zeer royale gift van de Roparun kon alles 
ingericht worden. De dependance Coevorden was gerealiseerd en op 30 september 
feestelijk  geopend. Er worden activiteiten als yoga en tekenen geboden en er is ook 
al een themamiddag gehouden. Het begin is er. 

Wat de bemensing van het bestuur en het team betreft zijn er ook grote 
veranderingen geweest. Per 1 juli heeft Cees de Graaf, onze penningmeester 
afscheid genomen. Cees was al bijna van het begin, 15 jaar geleden, betrokken bij 
de financiën van Sigrids’ Garden. Het werd voor hem tijd afscheid te nemen. Dit werd 
deste dringender, omdat door fusies bij zijn werkgever zijn werk verzwaard zou 
worden. Wij bedanken Cees voor al die jaren dat hij met veel enthousiasme en kunde 
de financiën van Sigrids’ Garden in goede banen heeft geleid. Het zal moeilijk zijn 
hiervoor een vervanger te vinden. 

Half september ontving het bestuur ook het bericht dat de 2 coördinatoren Rinie en 
Anneke die de activiteiten organiseerden eind van het jaar zouden vertrekken. Zij 
hadden samen vele jaren vele activiteiten nauwgezet georganiseerd. Rinie had een 
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waar talent voor het opzoeken van de media bij de georganiseerde activiteiten. 
Anneke had tevens de administratie bijgehouden alsmede het  facilitaire en ICT– 
gebeuren op zich genomen. Wij bedanken hen beide voor hun jarenlange inzet  en 
wij zullen hen beide node missen. Maar aan alles komt een eind. 

Eind 2022 was er bericht gekomen van IPSO dat KWF ons de mogelijkheid zou 
geven om een betaalde coördinator aan te stellen. Aanvankelijk was de mening van 
het bestuur dat Sigrids’ Garden een vrijwilligers organisatie zou moeten blijven. Maar 
door het bovengenoemd aangekondigde vertrek van twee coördinatoren alsmede het 
feit dat het geld dat KWF beschikbaar had, eigenlijk alleen  gebruikt  kon worden voor 
een betaalde kracht was het bestuur hierin van mening veranderd. Dus is in 
September alsnog besloten een betaalde coördinator aan te stellen. In oktober bleek 
dat een vroeger bestuurslid, Marjanne Timmerman beschikbaar was hiervoor voor 32 
uur per week. De capaciteiten van Marjanne, die wij uit haar vorige baan en haar tijd 
in het bestuur goed kenden, maakte haar zeer geschikt voor deze positie. We waren 
zeer verheugd haar te kunnen verwelkomen in het team. 

Activiteiten en PR 

Het begon rustig. Er was de nieuwjaarsreceptie en natuurlijk de Wereldkankerdag op 
4 februari. Ook gluren bij de buren waar Simone haar muzikale capaciteiten liet zien. 
Yoga onder leiding van Ella en tekenen en schilderen onder leiding van Jeanet 
kwamen weer goed aan bod. De uren van Behouden Huis werden tijdelijk ingekort 
vanwege personeelsgebrek. De belangstelling van de gemeente is toegenomen 
zoals boven vermeld. Er was de Open Dag en daar was ook de CvK Jetta Klijnsma. 
Er was een teamuitje met de boot in Coevorden waar het nieuwe pand bezichtigd 
kon worden. Op 30 september was de opening in Coevorden met veel aandacht van 
de pers, de burgemeester was er en veel bezoekers.  En dan natuurlijk het 15-jarig 
bestaan. Er waren zowel in de ochtend als in de middag 50 gasten uitgenodigd. De 
ochtend was voor de gasten en gastdames. Er waren veel oude bekenden bij. In de 
middag waren de meer zakelijke bekenden. Alle drie de burgemeesters hadden 
toegezegd en kwamen. De Burgemeester van Emmen, Eric Oosterhout heeft 
iedereen toegesproken, de regionale pers was volop aanwezig. Het was een groot 
en goed gebeuren. Tot onze verrassing werd Sigrids’ Garden in november benaderd 
door RTV Drenthe voor een interview over het nieuwe pand dat we nodig hebben als 
er ontruiming zou volgen. Het werd een prima interview dat zelfs de uitzending van 
NPO 2 het regionale nieuws haalde. Sigrids’ Garden stond landelijk op de kaart. Het 
eindejaarsdiner was in eigen huis. Een heerlijk stampotbuffet was door de 
gastvrouwen bereid. Het was een druk en gezellig jaar. 

Financiën 

De financiën blijven een zorg. We hebben gelukkig al het geld binnen gekregen van 
een erfenis, maar dat is geen degelijke onderbouwing van het budget. Het 
aanwerven van goede, liefst blijvende inkomsten blijft nog moeilijk en de huisvesting 
met ontruimingsdreiging blijft ons zorgen baren. Dat was ook een van de redenen dat 
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het bestuur toch gekozen heeft voor een door KWF betaalde coördinator, vooral als 
fondsenwerver. En een grote zorg van het bestuur was een nieuwe penningmeester. 
Nu Anneke de financiële administratie in het nieuwe jaar niet meer zou doen en er 
ook geen penningmeester zou zijn, was het moeilijk om een goed overzicht te 
houden. Dit zal in het nieuwe jaar als eerste opgelost moeten worden. 

Samenwerking met externen 

De samenwerking met de gemeenten zowel Emmen als Coevorden begint meer 
inhoud te krijgen. De besturen van de Noordelijke IPSO Centra komt echt van de 
grond voor zowel de besturen als ook voor coördinatoren. Het oncologisch netwerk 
van Treant nodigt ons ook uit. Het is ons voornemen om dit uit te breiden. 

Toekomstvisie 

Allereerst zal de veranderde situatie genormaliseerd moeten worden. Er is een 
betaalde kracht voor 32 uur per week, maar de 2 coördinatoren die veel 
onderwerpen van het functioneren van Sigrids’ Garden naar eigen inzicht 
gestructureerd hadden, die zijn er niet meer. Dus qua organisatie zal nogal wat 
veranderen. Op aandringen van IPSO zal er veel geprofessionaliseerd moeten 
worden. Het aantrekken van capabele bestuursleden, coördinatoren en gastvrouwen 
zal prioriteit hebben. De opleiding/bijscholing van alle medewerkers zal aandacht 
verdienen. De zoektocht naar een ander pand en het opzetten van een degelijke 
fondsenwerving blijven eveneens onze aandacht vragen. Beleidsplan, evaluatie, 
tevredenheidsonderzoek en kwaliteitsverhoging zijn onderwerping die bij de door 
Ipso gewenste professionalisering horen. Maar ook grotere naamsbekendheid en 
daardoor meer gasten is zeker zo belangrijk.  

Dank  

Tot slot wil ik het hele team bedanken. Jullie hebben je ook in 2023 weer fantastisch 
ingezet. Wij begrijpen dat dit door alle veranderingen niet eenvoudig was. Veel dank 
daarvoor, en ik hoop dat wij in 2024 weer op jullie kunnen rekenen. 

 

Emmen, 24 juni 2024 

 
Gudule Visser 

Bestuursvoorzitter 


